



Apr. 2018 Volume 26 No. 2
2018年4月 第26卷 第2期

证据科学

Evidence Science

中国证据法40年 张保生 冯俊伟 朱盛文
 勘验笔录证明力的认证规则探讨 李明 孙连钟
 刑事扣押的“相当理由”证明标准及其规制路径 谭秀云
 刑事诉讼证据使用禁止的放射效力、继续效力与溯及效力
 [德]Peter Kasiske 陈真楠 译 施鹏鹏 校
 手术遗留异物法院判例研究 邱丽蓉 邓振华

中国政法大学

ISSN 1674-1226



9 771674 122084

CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)

2018年第26卷第2期

2018年4月25日出版

· 证据法学 ·

- 中国证据法40年 张保生 冯俊伟 朱盛文 · 133 ·
- 勘验笔录证明力的认证规则探讨 李明 孙连钟 · 151 ·
- 论“以审判为中心”对侦查取证的指引作用 .. 张鹏莉 李尧 · 161 ·
- 侦查取证工作规范化的本土路径研究 许静文 · 171 ·
- 刑事扣押的“相当理由”证明标准及其规制路径 谭秀云 · 186 ·
- 工伤认定案件中的优势证据标准研究 杨杰 · 197 ·
- 刑事诉讼证据使用禁止的放射效力、继续效力与溯及效力
..... [德] Peter Kasiske 陈真楠 施鹏鹏 · 209 ·

· 法庭科学 ·

- 手术遗留异物法院判例研究 邱丽蓉 邓振华 · 218 ·
- 打印文件量化检验鉴定方法的研究
..... 于彬 曾苗苗 姚朋华 · 229 ·
- 心理测试技术在日本的研究与应用现状
..... 余军 范刚 杜佳燕 罗岑 彭伟林 · 245 ·

Evidence Science

Volume 26 Number 2 Apr. 25, 2018

Contents

- Forty years development of evidence law in China.**
..... *Zhang BaoSheng Feng Junwei Zhu Shengwen* (133)
- Discussions on the attestation rules of the probative value of the records of inquest.** *Li Ming Sun Lianzhong* (151)
- Guidance of “trial centralism” on investigative collection of criminal evidence.** *Zhang Pengli Li Yao* (161)
- Research on the local approach to the standardization of criminal investigation and evidence collection.** *Xu Jingwen* (171)
- The proof standard of “probable cause” applied in criminal seizure and its regulation.** *Tan Xiuyun* (186)
- Studies on the standard of preponderance of evidence for cases involving work-related injury.** *Yang Jie* (197)
- The radiative effect, continuing effect and retroactive effect on prohibitions of the use of evidence in criminal proceedings.**
..... *Peter Kasiske Chen Zhennan Shi Pengpeng* (209)
- Case study about remained surgical items.**
..... *Qiu Lirong Deng Zhenhua* (218)
- Quantitative test method in forensic print document examination.**
..... *Yu Bin Zeng Miaomiao Yao Penghua* (229)
- Research and application status of psychological testing technology in Japan.** ...
... *Yu Jun Fan Gang Du Jiayan Luo Cen Peng Weiling* (245)